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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 

 
Zápis č. 3/2022 z jednání Akademického senátu FZS TUL 

dne 22. prosince 2022 

 
 

Přítomni: Jiří BENEŠ on-line, Barbora KLÍČOVÁ, Vojtěch LINDAUER, Jan MORAVA, Jakub REČEK, Magda 
HOLÁ (tajemnice AS FZS TUL) 
Omluveni: Tomáš ROUBÍČEK, Monika ŘÍHOVÁ 
Hosté: Lenka KOZÁKOVÁ (tajemnice fakulty), Zuzana PAUKERTOVÁ (proděkanka), Aleš RICHTER (proděkan) 
Zahájení: Předseda zahájil jednání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity  
v Liberci (dále jen AS FZS TUL) a konstatoval jeho usnášeníschopnost. Program byl schválen tichým souhlasem  
a bez připomínek. 
 
Skrutátoři:  Barbora KLÍČOVÁ 
 Vojtěch LINDAUER 
 

 

Program jednání: 

 

1. Zápis č. 2/2022 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 19. října 2022 

2. Návrh na změnu v Organizačním řádu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity v Liberci 

3. Různé 

 
 

1 Zápis č. 2/2022 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 19. října 2022 

Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 2/2022 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  
19. října 2022. 

Diskuze: Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 2/2022 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

19. října 2022. 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

2 Návrh na změnu v Organizačním řádu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity v Liberci 

Proděkanka předložila Návrh na změnu v Organizačním řádu Fakulty zdravotnických studií TUL v Liberci 

Diskuze: Proděkanka informovala senátory, že změnou dojde k převedení čísla střediska. Předseda AS FZS vznesl 

dotaz na strukturu a vedení nového střediska. Tajemnice FZS upřesnila, že se bude jednat o režijní pracoviště na 

úrovni VaV, které bude zajišťovat nákupy techniky, evidenci, provozní deníky, revize, vyřazování atd. Lindauer 

upozornil, že bude třeba přizvat další pracovníky a proděkanka doplnila, že řešení se odvine od zprovoznění nového 

simulačního centra. Na dotaz Klíčové ohledně výše úvazků tajemnice uvedla, že budou řešeny v návaznosti na 

vzniklou situaci. Morava konstatoval, že vyučující změnu uvítají a připomněl nutnost evidence využití techniky. 

Tajemnice uvedla, že se bude jednat o využití systému Mediasite a propojení s e-learningem. 
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Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Návrh na změnu v Organizačním řádu Fakulty zdravotnických studií 

Technické univerzity v Liberci 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

 
 

3 Různé 
a) Návrh přesunu FZS5 do FZS11 překontrolují Reček a Dudich, jedná se o měření a dělící stěnu. 

Proděkanka požaduje svolat pracovní skupinu. 
b) Proděkan Richter žádá projednání Strategie FZS pro VaV a kontrolu, zda je třeba něco doplnit. V návrhu 

je složení teamu, nutné je získat klíčové lidi s Ph.D. Proděkan žádá připomínky, senát projedná stávající 
verzi. Beneš nabízí spolupráci v oborové radě na UK, kam může pracovníky FZS začlenit. Návrh 
předkládá k projednání. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL projedná předložený dokument STRATEGIE PRO VĚDU A VÝZKUM DO 
ROKU 2025 S VÝHLEDEM DO 2030+ a případné podněty předá předkladateli do příštího zasedání. 
Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 5-0-0 

c) Lindauer předkládá dotaz ohledně možnosti pořádat vědecké semináře na FZS, Klíčová upozorňuje, že 
by bylo vhodné pravidelně informovat, co kdo na fakultě dělá. Proděkani návrh podporují. Morava navrhuje 
vložit do konference FZS posterovou sekci. Proděkanka informuje o úmyslu pořádat konferenci FZS nově 
v jiném formátu. 

d) Předseda AS FZS vznesl dotaz, jak pokročilo jednání o prostoru pro studenty mimo výuku a o společném 
postupu s dalšími fakultami. Proděkanka uvedla, že proběhlo jednání s děkanem Okamurou ohledně 
vzniku relaxační zóny, ale nejsou vhodné prostory. Bylo by možné o návrhu jednat s kvestorem, výhledově 
s prostorem počítat v nové budově „E“. Proděkanka navrhuje iniciovat na AS TUL návrh ze strany 
studentů (studentský klub). Zástupci studentů nejsou na dnešním jednání AS FZS přítomni. Tajemnice 
dodává, že prostředky by bylo možné získat, hlavní problém je, že není volný prostor. 

 
 

Předseda senátu poděkoval senátorům za účast a uvedl, že termín příštího zasedání bude určen podle potřeby. 
 
 
 
V Liberci dne 22. 12. 2022 

 
 
 

Mgr. Magda Holá, DiS. Ing. Bc. Jakub Reček, DiS. 

zapsala tajemnice AS FZS TUL předseda AS FZS TUL 


